
Z ÁPI SNI CA 

napísaná z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 
konaného dňa 24.11.2016 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
Prítomní :    Ing.arch. Pavol Kováč, JUDr. Jozef Adámek, Karol Bartek, Mgr. Miroslav Hrubý, 

Ing. Ján Tižinák, , Mgr.Andrea Jakubcová,Mgr. Anna Hamran-Podstrelená. 
Pozvaní  :Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Mária Kloknerová a Alena Lackovičová – 

pracovníčky OcÚ, riaditeľka MŠ  p. Iveta Domoráková. 
Neprítomní : (do 17,00 Daniela Pecková - HK), Milan Harčár - ospravedlnený. 
Verejnosť :  - 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 

1.)   Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.)   Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.)   Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.  

4.)   Prerokovanie návrhu rozpočtu obce na rok 2017. 

  Informácie pre poslancov 

  Interpelácie poslancov. 

  Rôzne  

  Záver 

 

K bodu č.1.) 
 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom 
rokovania, ktorého účelom je prerokovanie návrhu rozpočtu obce na rok 2017. Ospravedlnil 
poslanca Milana Harčára, ktorý sa z pracovných dôvodov nemôže zúčastniť rokovania OZ. 
Hlavný kontrolór p. Daniela Pecková sa dostaví na rokovanie neskôr. Poslanci navrhnutý 
program rokovania schválili bez ďalších pripomienok a  návrhov. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
 za:6  proti: 0   zdržal sa: 0 
  
K bodu č.2.) 
 Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutí a následne obecným 
zastupiteľstvom schválení poslanci: JUDr. Jozef Adámek a Ing. Ján Tižinák, za zapisovateľku p. 
Mária Kloknerová. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za:6             proti: 0  zdržal sa: 0 
 
K bodu č.3.) 
 K stravovaniu dôchodcov – úloha zostáva. Prípadná príprava stravy v kuchyni KD je 
o.i. podmienená „dozariadením“ kuchyne. Potenciálni externí dodávatelia stravy  - Rozenthal 
Ružindol nemá záujem a Koliba Kamenný mlyn požaduje garantovaný a pravidelný odber.  
 
 
 



K bodu č.4.)–Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2017 

 
 Starosta oznámil, že predkladá návrh rozpočtu obce na rok 2017, ktorý bol 
prerokovaný a odporučený na schválenie finančnou komisiou. Poslanec Mgr. Hrubý ako člen 
komisie odporučil navrhovaný rozpočet schváliť, alebo v prípade navrhovaných zásadných 
zmien preložiť schvaľovanie na nasledujúce rokovanie OZ.   
 Ekonómka OcÚ predniesla návrh rozpočtu po jednotlivých položkách. Poslanci JUDr. 
Adámek a Mgr. Hrubý zdôraznili, že každý z poslancov mal k dispozícii návrh rozpočtu na 
preštudovanie a môže sa k nemu konkrétne vyjadriť. O jednotlivých/príslušných položkách 
rozpočtu boli poslanci na rokovaní podrobne informovaní.  
 O 17,00 sa na rokovanie OZ dostavila hlavná kontrolórka Daniela Pecková. 
 Starosta predložil NÁVRH investičných akcií na roky 2017 a nasledujúce s tým, že 
bude potrebné stanoviť priority najmä vo vzťahu k dôležitosti jednotlivých akcií a k 
finančným možnostiam obce. Podporil to Mgr. Hrubý - vybrať najdôležitejšie/najpotrebnejšie 
akcie podľa rozpočtu na r.2017 a v ďalších rokoch pokračovať. Prioritou v r.2017 by malo byť 
zabezpečenie projektovej dokumentácie (vrátane rozpočtov). K predloženému NÁVRHU 
poslanci diskutovali : 
 
- Vsakovacia jama na odvedenie dažďových vôd  Poľnej ul. (nový úsek). Realizáciu presunúť 
na neskoršie obdobie (Hrubý). 
-  Rekonštrukcia MK Pionierske námestie. Hrubý : Riešiť spolu s autobusovými zastávkami, 
zabezpečiť  projektovú dokumentáciu a potom realizovať na dve etapy - najprv zastávky, 
následne cesty. V r.2017 pripraviť PD a výberové konanie na dodávateľa.  
-  Rekonštrukcia MK Krátka a Poľná ulica.  Adámek: Investor výstavby v lokalite Na výslní 
sľúbil (Chais) , že sa bude podieľať na rekonštrukcii MK Krátka ul., ktorá bola opotrebovaná a 
poškodená rozsiahlou výstavbou podľa ich developerských aktivít. Žiada osloviť investora a 
vyzvať ho ku spoluúčasti na rekonštrukcii MK Krátka ulica. Hrubý: Objednať kontrolu jednej 
vsakovacej jamy a potom podľa potreby prečistenie/sfunkčnenie vsakovačiek na Poľnej ul. 
Financovať z rozpočtu - údržba. 
-  Dokončenie MK na Jabloňovej ulici. Obec je zaviazaná realizáciou - dokončením 
komunikácií a verejných rozvodov IS. Hrubý: Zmluvne podchytiť developera na výstavbu MK 
tak, aby bol developer investorom a obec sa bude len spolufinancovať svoju časť výstavby 
MK (max. vo výške 20 000,-€ - z rozpočtu). Nevydávať stavebné povolenia, pokým nebudú 
vybudované komunikácie. 
-  Oprava vozovky Viničná ulica. Hrubý: V rámci údržby opraviť narušenú vozovku po 
výstavbe kanalizácie. Adámek: Perspektívne, až budú peniaze, vybudovať odvodňovací rigol a 
prípadne aj chodník. 
-  Kanalizácia Záhradná ulica. Starosta podal informáciu o jej stave (nevyhovujúca, často 
nefunkčná združená kanalizačná prípojka (ZKP), vedená po súkromnom pozemku, TaVoS ju 
nemôže prevziať). Je vybudovaná šachta do ktorej je možné zaústiť prípadný nový úsek 
verejnej kanalizácie na Záhradnej ulici namiesto ZKP.  Adámek: Doporučuje vybudovať nový 
úsek kanalizácie. Navrhuje zaradiť do rozpočtu na r.2017 (cca 16 000,-€). 
-  Rekonštrukcia MŠ. Starosta informoval a upozornil na iné ako stavebné náklady (z rozpočtu 
obce) súvisiace s prípadným rozšírením kapacity MŠ.  

Hrubý: Požaduje predložiť vypracovanú štúdiu na MŠ (dtto Adámek) a po prehodnotení s 
riaditeľkou MŠ sa urobí záver. Dokážeme trvalo udržať počet detí pri rozšírení kapacity 
MŠ?  Aký dosah to bude mať na rozpočet?  Vybudovanie zádveria v MŠ pokladá za 



prioritné, navrhuje ho vybudovať. Objednať statický posudok s rozpočtom na 
rekonštrukciu starého objektu MŠ (strecha ako priorita...) - do kapitáliek cca 2 000,-€.    
Riad. MŠ Iveta Domoráková:  Má k dispozícii štúdiu. Chce vedieť s čím (s akým rozvojom 
má MŠ počítať). T.Č. z neprijatých detí sú len dve s trvalým pobytom v Bielom Kostole. MŠ 
potrebuje predovšetkým rozšírenie sociálnych zariadení, rekonštrukciu vodomernej 
šachty, revíziu elektro, strechy a vybudovanie zádveria pri vstupe. Kuchyňa MŠ si vyžaduje 
doplniť, resp. obnoviť technologické zariadenie.  
Adámek: nech si riaditeľka určí priority. Riešiť ÚK a vodomernú šachtu a vodovod v MŠ - 
odporúča firmu, ktorá robila doteraz servis (predložiť cenovú a termínovú ponuku).  

-  Rekonštrukcia MK na Poľovníckej ulici. Starosta: Ide o väčšiu rekonštrukciu (po položení 
kanalizácie), bude potrebná zodpovedajúca PD s rozpočtom. V tom riešiť aj rigoly a 
chodníky.  

     Adámek: Zahrnúť do toho aj Cintorínsku ulicu. Realizáciu možno na etapy. 
     Hrubý, Adámek: Za najdôležitejšiu k predloženým námetom pokladá projektovú prípravu 

a špecifikáciu predpokladaných nákladov na realizáciu.  
-   Rigoly v obci, odvedenie dažďových vôd až do potoka Parná. Hrubý: Navrhuje dať 

vypracovať jednoduchú dokumentáciu s rozpočtom na celý úsek (príp. po etapách). 
Financovanie z údržby. Adámek: Dažďové vody z veľkej plochy býv. PD neregulovane 
pretekajú do rigolu na Pionierskom nám. Žiada OcÚ rokovať s vlastníkmi pozemkov v 
areáli družstva o spôsobe odvádzania dažďových vôd z ich pozemkov a spolufinancovaní 
riešenia. Hrubý: Navrhuje dať do údržby 50 000,-€  a v tom aj priepuste a iné. 

-   Striedačky na ihrisku. Tižinák a Hrubý : Kapitálky návrh 2 000,-€. 
-   Generel dopravného značenia. Starosta: Predmetom  generelu má byť riešenie 

dopravného značenia (aj vodorovného - prechod pre chodcov) podľa terajšieho stavu v 
obci. Vypracovanie generelu požaduje aj Dopravný inšpektorát PZ. Adámek: Generel je 
zbytočný, ja som proti tomu. Doporučené poslancami je doplniť dopravné značenie v obci.  

 
INFORMÁCIE PRE POSLANCOV : 

1. Starosta informoval o tom, že firma GTM, ktorá pripravovala výstavbu v lokalite Pri 
hájoch predala predmetné pozemky a na OcÚ sa ohlási nový majiteľ, ktorý predloží 
svoje zámery. 

2. Kamerový systém - všetky doposiaľ podané žiadosti o dotácie boli zamietnuté,  obec 
nebude podávať ďalšie 

3. Cyklotrasa pripravovaná/budovaná v rámci schválenej koncepcie (z Trnavy smerom 
na Malé Karpaty) obchádza kataster obce Biely Kostol. Prechádza v blízkej 
vzdialenosti k hranici k.ú. (Kamenný mlyn). 

 
INTERPELÁCIE POSLANCOV a RôZNE : 

1. JUDr. Adámek:  
- Pán Páleník požiadal o odstránenie vzrastlých tují pri hrobe na cintoríne, ktorého 
správcom je obec. 
Starosta vec odstúpil na príslušný orgán, ktorý je oprávnený vo veci konať. Zeleň bola 
posúdená dendrológom, ktorý odporučil riešenie.  
-  Požaduje zabezpečiť údržbu nasadeného živého plota po obvode rozšírenej plochy 
cintorína. 
Starosta: Údržba (v tom aj orezanie prerastených drevín bude v obci zabezpečovaná 
aj  pre areál cintorína). 



-  Prečo sa na ploche rozšíreného cintorína povoľujú jednohroby tam, kde mali byť 
dvojhroby? 
-   V médiách sa vraj objavila informácia, že podľa primátora mesta Trnava "vedenie 
obce Biely Kostol súhlasí s pričlenením obce k mestu Trnava".   
Starosta: Nikdy som na túto tému s nikým nerokoval, ani súkromne nekomunikoval. 
Zlučovanie obcí je zložitý proces a v prípade obce Biely Kostol nepokladám takéto 
riešenie za prínos pre obec. 
-  Požaduje väčšiu informovanosť cez občasník Bielokostolčan (častejšie vydávanie).   

2. Mgr. Hrubý:  
-  Počas sviatkov pri cintoríne postaviť viac kontajnerov - aj veľkokapacitný... 
Starosta: Dôvodom umiestnenia kontajnerov 1 100 l (pôvodne dva, rozšírené na štyri) 
bolo to, že občania vyhadzovali aj veľkorozmerový odpad (postele, sedačky, stavebnú 
suť) . Počas sviatkov bude DOČASNE pristavený aj veľkokapacitný kontajner. 
 
 

  
 Na tomto rokovaní Obecného zastupiteľstva nebolo prijaté žiadne uznesenie k bodu 
č.4 ROZPOČET (nehlasovalo sa). Poslanci OZ sa dohodli, že nasledujúce 16. rokovanie OZ sa 
uskutoční dňa 15.02.2015 a jeho predmetom bude schvaľovanie rozpočtu obce na rok 2017. 
 Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval 
za účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
 
OVEROVATELIA ZÁPISNICE:       ZAPISOVATEĽ: 
Ing. Ján Tižinák ......................................  Mária Kloknerová.................................. 
JUDr. Jozef Adámek .............................. 
 
 
 
Dňa 30.11.2016   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 
 


